Telephone: 2372-0033 Fax: 2372-0055 Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

## **ECF Saint Too Canaan College**

Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

2021-2022 年度家長通告 (22) 家長教師會會員周年大會暨家長晚會事宜

#### 各位親愛的家長:

本會將於 10 月 22 日(星期五)舉行家長教師會會員周年大會,除滙報去年工作及財務狀況外,亦將於當晚進行「第十三屆家長教師會執行委員會選舉」(各候選人的資料及參選目標可參閱附件一)及修章事宜(請參閱附件二)。現誠意邀請各家長撥冗出席,積極參與,共襄盛舉。

此外,當晚亦邀請到本校前副校長李黃玉華女士蒞臨擔任演講嘉賓,以她豐富的經驗, 定必能對家長在培育子女方面有所裨益。最後,當晚亦會安排家長與班主任會面,以進一步 了解子女在校的學習情況。晚會詳情如下:

日期:10月22日(星期五)

時間:晚上七時至九時二十分

地點:學校禮堂

內容:1. 會務及財政報告

- 2. 執委會投票選舉
- 3. 家教會會章修章
- 4. 頒發紀念品/證書予第十二屆家教會委員及家長義工
- 5. 家長講座

講員:李黃玉華女士(「正面管教」認証家長講師、資深教育工作者)

主題:建立子女正面價值觀

6. 會見班主任

續後頁...

屆時學校全體老師亦會出席大會,家長可於會後與老師傾談及分享子女近況。為方便以上活動之安排,請於 9月30日或以前回覆本電子通告。如有任何查詢,請致電 2372 0033 與 陳俊明老師聯絡。

祝

主恩滿溢

基督教中國佈道會 聖道迦南書院校長 徐潮妹謹啟

二零二一年九月二十三日

回 條	
《家長教師會會員周年大會暨家長晚會事宜》	

#### 敬覆者:

本人已細閱家長通告(22)的內容,並  *□ 會出席周年大會。(出席家長 人  *□ 不會出席周年大會。 (*請✓適用者)	· )		
此覆 基督教中國佈道會 聖道迦南書院校長	學生姓名: 學生班別: 家長姓名: 家長簽署: 簽署日期:	(	)

Telephone: 2372-0033 Fax: 2372-0055 Website: www.stcc.edu.hk



Address: 6 Lee On Lane, Kwun Tong, Kowloon, Hong Kong

### **ECF Saint Too Canaan College**

Glorifying God, Edifying People 崇聖敬道 榮神益人

# 2021 - 2022 Circular to Parents (24) Parent-Teacher Association AGM and Parent's Night

24 September 2021

Dearest Parents,

We are grateful to have your continuous support for the Parent-Teacher Association. The Annual General Meeting will be held on 22 October (Friday), which features PTA annual report and introduction and annual plan of this year. The 13<sup>th</sup> Parent-Teacher Association Executive Committee Election will also be on that night. For details on the candidates of the election and matters on the association constitution, please refer to Attachment 1 and 2 respectively. I cordially invite you to attend the Parent-Teacher Association Executive Committee Election and cast your sacred vote for the newest members.

This year, it is our honour to have Ms. Wong Yuk Wah, our former Vice-principal, as our guest speaker for the Parent's Talk. We believe that parents will be able to learn some parenting skills on their children. The details for the evening are listed below:

Date: 22 October 2021 (Friday)

Time: 7:00 p.m. - 9:20 p.m.

Venue: Hall (2/F)

Content: 1. Annual Report & Financial Report

- 2. The Election of Executive Committee of PTA
- 3. The Revision of Parent-Teacher Association Constitution
- 4. Certificate presentation to Parent Volunteers
- 5. Parent's Talk

Guest speaker: Ms. Wong Yuk Wah (Certified 'Positive Discipline'

Parent's speaker and experienced educator)

Topic: Developing positive values of our children

6. Meeting with Form Teachers

After the AGM, parents will meet with your child's/children's Form teacher(s) to discuss his/her personal and academic development. For the convenience of event arrangements, kindly sign the circular via the eClass Parent's App on or before 30 September. Should you have any enquiries, please contact Mr. Chan Chun Ming on 2372-0033.

In the Lord's service.

Tsui Chiu Mui Principal ECF Saint Too Canaan College

-	
Parent-Teacher Assoc	Reply Slip ciation AGM and Parent's Night
Dear Principal,	
I acknowledge the receipt of circular to passociation AGM and parent's night and I:	arents (22) regarding the arrangements of Parent-Teacher
*☐ will attend the Annual General Mee *☐ will not attend the Annual General Mee	
*Please put a tick in the appropriate box	Student's Name:
	Class:( ) Parent's Name:
	Parent's Name:

Date: